
Saint Vincent de Paul Catholic Parish, Committee for the Future 
Hello Parishioners and Friends.  I am Kevin Carter, a parishioner since 1991. Our family has been blessed to 

be a part of numerous ministries in our parish, parish school, scouting groups, Life Teen, and Diocesan programs. A 
number of your fellow parishioners and I have been diligently working as a committee for the continued growth and 
benefit of our Parish. This Committee has been known as the SVdP Committee for the Future. I would like to tell you 
a few things about this Committee and what it has been all about…    

The SVdP Committee for the Future was launched in April 2014 per the direction of Monsignor David 
LeSieur to more formally explore and develop the interests of parishioners, ministries, school and parish staff for the 
practical use of parish assets. The committee has been a working component of the   Parish Finance and Administration 
Commission. Our SVdP Committee for the Future has been staffed with 30 active parishioners of various backgrounds. 
The committee began a process of authoring and facilitating a survey document, which polled each Parish 
Commission, School and Staff, including all ministries, to   identify their needs in three areas… volunteers, monetary 
budgets, and physical space. This included meeting and storage spaces.  Seventeen formal surveys were prepared by 
our Parish Commissions, School, Staff, and peripheral Ministries such as the Saint Vincent DePaul Society.  
 As each Ministry completed the survey, they were then invited to meet, share and discuss their survey 
responses. Each month a different ministry group would meet with the Committee for the Future. These meetings 
occurred through the year 2014 and all of 2015. With this extraordinary compilation of information, our committee 
spent year 2016 organizing, ranking, and programming those needs and priorities into a parish campus assets 
development plan. 
 As we methodically distilled the needs of all surveys, it became clear that building additional space onto our 
current campus, and re-purposing current spaces, including restoration of our Daily Word Chapel, was essential to the 
facilitation of the needs outlined collectively from survey responses.  
 We as a committee determined that a previous architectural rendition of office and meeting spaces known to 
us as “Phase-Two” of our current church worship space would effectively solve ninety plus percent of those needs.  
You may recall if you have been a parishioner of SVdP Parish as far back as 2005, that Phase-Two was the offices 
and educational spaces that we could not afford simultaneous to the building of our new Worship Space. If you have 
been active in any of our parish ministries, commissions, school administration, food pantry, or even small ministries 
like counting the collection money on Monday mornings, you have likely known of our Committee for the Future and 
its interest in feedback from your ministry. We thank you and your ministry for the special preparations and 
expressions of your likes, needs and wants to have the most effective impact on our parish and our community.   During 
the time of the committee, we shared our learnings and priorities with our SVdP Parish Council as well as with various 
Diocesan personnel including Bishop Anthony Taylor. The Diocesan staff, including Bishop Taylor have been most 
helpful and supportive of our efforts to equip and maintain our parish with volunteers, fiscal responsibility, and 
appropriate facilities to grow and continue our expansive ministries in such a large parish.   
  So now, the purpose and mission of the SVdP Committee for the Future has been completed. The committee 
concluded in early 2017 with final recommendations to the Finance and Administration Commission and Monsignor 
LeSieur.  The retirement of the current debt for our SVdP Worship Space is imminent and most likely to be satisfied 
within the year.  
 Our Finance and Administration Commission has now appointed a Building Committee to develop 
conceptual renditions of effective plans for office and educational space. Our Bishop has approved a limited 
collaboration with a selected architectural firm to help us provide working models for presentation to our parishioners 
in late 2017 

With this letter, we begin a series of communications with each parishioner so that over the next months you 
will learn of the benefits that would be enabled with building expansion.  We are so blessed and appreciative of our 
SVdP Parish, and we look forward to how we may continue to bless and nurture our Catholic community and people 
in need.   
   

Sincerely, Kevin  
   
 

Kevin Carter Chairman                                                                                                                                                      
  St. Vincent dePaul Committee for the Future                                                                                                      
  Sub-Committee of the SVdP Finance and Administration Commission 
  

  



Parroquia Católica San Vicente de Paúl, Comité para el Futuro 
 Hola Parroquianos y Amigos. Soy Kevin Carter, un parroquiano desde 1991. Nuestra familia ha sido 
bendecida para ser parte de numerosos ministerios en nuestra parroquia, escuela parroquial, grupos de exploración, 
Life Teen y programas diocesanos. Varios de sus parroquianos y yo hemos estado trabajando diligentemente como un 
comité para el crecimiento continuo y el beneficio de nuestra parroquia. Este Comité ha sido conocido como el Comité 
SVdP para el Futuro. Quisiera decirle algunas cosas sobre este Comité y sobre lo que ha sido todo ... 
 El Comité SVdP para el Futuro fue lanzado en abril de 2014 por la dirección de Monseñor David LeSieur 
para explorar y desarrollar los intereses de los feligreses, ministerios, escuelas y personal de la parroquia para el uso 
práctico de los bienes de la parroquia. El comité ha sido un componente de trabajo de la Comisión de Finanzas y 
Administración Parroquial. Nuestro Comité SVdP para el Futuro cuenta con 30 feligreses activos de diferentes 
orígenes. El comité inició un proceso de creación y facilitación de un documento de encuesta, el cual encuestó a cada 
Comisión Parroquial, Escuela y Personal, incluyendo todos los ministerios, para identificar sus necesidades en tres 
áreas: voluntarios, presupuestos monetarios y espacio físico. Esto incluyó espacios de reunión y almacenamiento. 
Diecisiete encuestas formales fueron preparadas por nuestras Comisiones Parroquiales, Escuela, Personal y 
Ministerios periféricos como la Sociedad San Vicente DePaul. 
 A medida que cada Ministerio finalizó la encuesta, fueron invitados a reunirse, compartir y discutir sus 
respuestas de la encuesta. Cada mes un grupo ministerial diferente se reuniría con el Comité para el Futuro. Estas 
reuniones ocurrieron el año 2014 y todo el 2015. Con esta extraordinaria compilación de información, nuestro comité 
pasó el año 2016 organizando, clasificando y programando esas necesidades y prioridades en un plan de desarrollo de 
activos del campus de la parroquia. 
 A medida que destilamos metodológicamente las necesidades de todas las encuestas, quedó claro que la 
construcción de espacio adicional en nuestro campus actual y la reorientación de los espacios actuales, incluida la 
restauración de nuestra Capilla de la Palabra Diaria, era esencial para facilitar las necesidades descritas colectivamente 
a partir de las respuestas de la encuesta. 
 Nosotros, como comité, determinamos que una representación arquitectónica previa de los espacios de 
oficina y reunión conocidos como "Fase Dos" de nuestro actual espacio de adoración en la iglesia resolvería 
efectivamente noventa y un por ciento de esas necesidades. Usted puede recordar si usted ha sido parroquiano de la 
parroquia de SVdP desde 2005, que la Fase Dos eran las oficinas y los espacios educativos que no podíamos 
permitirnos ocupar simultáneamente a la construcción de nuestro nuevo Espacio de Adoración.   
 Si usted ha estado activo en cualquiera de nuestros ministerios parroquiales, comisiones, administración 
escolar,   despensa de alimentos, o incluso pequeños ministerios como contar el dinero de la recaudación los lunes por 
la mañana, es probable que conozca nuestro Comité para el Futuro y su interés en la retroalimentación de su ministerio. 
Le agradecemos a usted ya su ministerio, los preparativos,  expresiones de sus gustos, necesidades y deseos de tener 
el impacto más efectivo en nuestra parroquia y nuestra comunidad. Durante el tiempo del comité, compartimos 
nuestros aprendizajes y prioridades con nuestro Consejo Parroquial de SVdP, así como con varios del personal 
diocesano incluyendo Mons. Anthony Taylor. El personal de la diócesis, incluido el Obispo Taylor, ha sido de gran 
ayuda y apoyo a nuestros esfuerzos por equipar y mantener a nuestra parroquia con voluntarios, responsabilidad fiscal 
e instalaciones apropiadas para crecer y continuar nuestros ministerios expansivos en una parroquia tan grande. 
 Así que ahora, el propósito y la misión del Comité SVdP para el Futuro se ha completado. El comité concluyó 
a principios de 2017 con recomendaciones finales de la Comisión de Finanzas y Administración y de Monseñor 
LeSieur. El retiro de la deuda actual para nuestro espacio de adoración de SVdP es inminente y lo más probable es 
que se cumpla dentro del año. 
 Nuestra Comisión de Finanzas y Administración ha nombrado a un Comité de Construcción para desarrollar 
rendiciones conceptuales de planes efectivos de oficina y espacio educativo. Nuestro Obispo ha aprobado una 
colaboración limitada con una firma de arquitectura seleccionada para ayudarnos a proporcionar modelos de trabajo 
para la presentación a nuestros feligreses a finales de 2017. 
 Con esta carta, comenzam os una serie de comunicaciones con cada parroquiano para que en los próximos 
meses se conozcan los beneficios que se permitirían con la expansión del edificio. Somos tan bendecidos y agradecidos 
con nuestra parroquia SVdP, y esperamos con ansias cómo podemos continuar bendiciendo y nutriendo a nuestra 
comunidad católica y a las personas necesitadas. 
   

Sinceramente, Kevin 
   
 

Kevin Carter Presidente 
  Comité de San Vicente de Paula para el Futuro 
  Subcomité de la Comisión de Finanzas y Administracion 

  
 


